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P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/2022 

z XLI sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 27 kwietnia  2022 r. 

w sali  sesyjnej w Urzędzie Gminy Kraszewice  

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 9:00 otworzył sesję . 

 Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy 

obecności radnych oraz gości stanowią załączniki  

nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLI sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji Rady Gminy. 

5. Przedstawienie sprawozdania Gminnej Biblioteki Publicznej w Kraszewicach za 

2021 rok. 

6. Przedstawienie sprawozdania Muzeum Elementarza im. Prof. Mariana Falskiego 

za 2021 rok.   

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji 

uchwał. 

8. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2022 rok,       

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2022-

2031,  

3) Zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie tymi odpadami na rzecz gminy za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych.               

      10. Interpelacje i zapytania radnych. 

      11. Odpowiedzi na interpelacje. 

      12. Wolne wnioski i informacje . 

      13. Zakończenie obrad. 
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Punkt 3. Wybór   Sekretarza obrad sesji  

Na Sekretarza Obrad XLI  Sesji Rady Gminy wybrany został radny Paweł Ilski  

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad  XL sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza XL sesji Sylwestra Gołdyna    

o wypowiedź na temat protokołu  z XL sesji. 

 

Sekretarz XL sesji  stwierdził,  że protokół  jest godny  z przebiegiem sesji  

i zawnioskował o przyjęcie bez odczytania. 

 

Wniosek został przyjęty następującą 

proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 

 Punkt 5. Przedstawienie sprawozdania Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Kraszewicach za 2021 rok. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Dyrektor Biblioteki Beata Niemiec 

 

Do sprawozdania Radni nie mieli żadnych  uwag i zapytań   

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu  

 

 

 

Punkt 6. Przedstawienie sprawozdania Muzeum Elementarza im. prof. 

Mariana Falskiego za 2021 rok.   

Sprawozdanie przedstawiła pani Dyrektor Muzeum Elementarza Ewa Maląg  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu  

 

 

 

Punkt 7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym                   

i realizacji   uchwał. 

 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie. 

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Puchała zapytał:  

Wodociąg ul. Kaliska i Wieluńska 
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1. Czy inspektor nadzoru nie przeszacował procentowego wykonania zadania 

płacąc faktury przejściowe, bo na pewno nie starczy pieniędzy na pozostałe 

do zrobienia przyłącza (ul. Wieluńska) 

2. Ulica Kaliska. Słupy na środku chodnika nie za ciekawie wygląda. 

3. Przy zagęszczeniu podłoża to chyba nie dopilnował inspektor nadzoru  

a wydaje mi się, że powinien. Przecież my go płacimy a nie wykonawca. 

(chyba, że się mylę ale nie sądzę). 

Radna Stanisław Zdych  chciała zapytać tak samo jak radny Jan Puchała 

odnośnie chodnika na ul Wieluńskiej . A druga sprawa to pytanie o podpisu 

tych wniosków strażaków 3 w czyjej obecności powinni podpisać czy do 

urzędu mają przychodzić  i jaka jest procedura 

Radny Jan Wojtaszek Radny zapytał czego dotyczyła kontrola Państwowej 

Straży Pożarnej. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że na początku chciał by się wytłumaczyć  

i przeprosić za wprowadzenie w błąd w związku z czym poinformował że 

dotacja do straży pożarnej  w kwocie 20 000 zł nie została przekazana zostało 

zawarte porozumienie które nas obliguje do tego aby przekazać pieniądze. 

Porozumienie zostało zawarte na bazie tego że ta kwota była zabezpieczona  

w budżecie. Dużo wcześniej przed komisją pan komendant pytał jakie jest 

nasze stanowisko, ponieważ nie było wtedy innego rozeznania na temat 

przejęcia samochodu z Komendy Powiatowej dla naszej jednostki w Kuźnicy 

Grabowskiej zakończyło się tak, że samochód z  Ostrzeszowa pojechał na 

Ukrainę. W czasie zapytania komendanta nie było innych pomysłów na 

wydatkowanie środków pan komendant mając Wójta informację 

przygotowywał to porozumienie konsultując to ze swoim przełożonym i jak 

przyszedł czas to teraz to porozumienie przekazał przyrzeczenie dane 

komendantowi opierało się na bazie naszego budżetu. Wójt zadeklarował że ma 

takie środki i może je przekazać. Następnie wyszedł temat samochodu, który 

możemy zakupić we własnym zakresie o czym rozmawialiśmy na komisji  

i konsultowaliśmy. Po komisji  Wójt niezwłocznie umówił się z komendantem  

w następnym dniu . Wraz z Panem Sylwestrem pojechaliśmy zapytać czy 

można cofnąć dotację czy można nie dać. Komendant jednoznacznie to 

przedstawił że ma bardzo wiele źródeł  i nie jest w stanie pozyskać 

dodatkowego 20 000 zł z innych źródeł. Powołał się na naszą rozmowę . 

Ponieważ Wójt  nie chciał wyjść na gołosłownego  to zgodził się na 

porozumienie .  Ale z przelewem czekamy. 
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Jeśli chodzi o modernizację sieci na ulicy Wieluńskiej jest tu niezrozumienie 

przypomnę modernizacja sieci na ulicy Wieluńskiej nie została odebrana 

natomiast co do zakresu nie mam zastrzeżeń. Projekt który przekazaliśmy 

wykonawcy był sprzed kilku lat w czasie kiedy przekazaliśmy wykonawcy do 

zrobienia powstały nowe przyłącze wykonawca ilość przyłączy i długość 

przyłączy nam wykonał.  Nie  zostały wykonane w centrum Kraszewic gdybym 

zlecił to wykonawcy byłyby to roboty dodatkowe ale ze względu na moją 

opinię co do wykonawcy i ze względu  na trudność we wskazaniu lokalizacji 

przyłączy znaleźliśmy pomysł aby zrobić nowy projekt  

i przeniesienie tej sieci wodociągowej na drugą stronę na pewnych odcinkach  

aby nie były przeciski pod siecią tylko ograniczyć przeciski pod drogą  

w obrębie chodnika doprowadzić to do poszczególnych posesji to wymaga 

nowego projektu na pewno nie będzie zadaniem na które powinno nam teraz 

zostać bo nawet jeśli byłoby to zrobione zlecone to byłyby to prace dodatkowe. 

Jeśli chodzi o chodnik to przyznaję rację Pani Stanisławie i Panu Janowi nie 

jesteśmy do końca rozliczeni z wykonawcą jeśli chodzi o ulicę wielu niską 

wykonawca nie odbiera nam wezwań i nie reaguje na wykonawca zostawił nam 

środki 

Radny Jan Puchała zapytał, czy te środki są zgodnie z umową gwarancyjne czy 

dodatkowe oprócz tych? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że mówimy o środkach które my powinniśmy mu 

wypłacić gdyby była zrobiona całość on wziął około 85% z tego co mu się 

należało. Dlatego prowadzę rozmowy z Urzędem Marszałkowskim dotyczące 

rozliczenia. Aby wyłonić nowego wykonawcę na dokończenie tego zadania jest 

pewna procedura z informacji które jest brana pod uwagę całość zadania 

musielibyśmy na to zadanie zrobić przetarg z mojego rozeznania wynika że na 

to zadania potrzebna jest kwota około 30 000zł. Środki mamy pozostawione 

przez pierwotnego wykonawcę do zrobienia został jeszcze chodnik i centrum 

Kraszewic mam nadzieję że zmieści się to w tych pieniądzach. Kiedy to będzie 

to nie wiem bo są procedury do których musimy się dostosować są to procedury 

ustalone  przez Urząd Marszałkowski. 

Jeśli chodzi o ul. Kaliską zadanie  które nie jest realizowane po naszej myśli. 

Mamy zastrzeżenia.  W dzisiejszych zmianach w budżecie prosimy  

o zabezpieczenie środków na to żeby po nich utwardzić zagęścić to już jest 

zrobione nie chcieliśmy firmy drogowej wstrzymywać z  pracami.  

jeśli chodzi o uchylenie uchwały podejmuje się że przygotuje na następną sesję 
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jeśli chodzi o pytanie pana Jana Wojtaszka kontrola dotyczyła dworku  

w Kuźnicy Grabowskiej a dokładnie obiektu w którym mieszkają Ukraińcy jeśli 

chodzi o hotelik  w Kraszewicach były małe zastrzeżenia. W Głuszynie nie było 

wielkich zastrzeżeń. Nie było kontroli Hydrantów.  

Radny Jan Puchała stwierdził że budując sieć po drugiej stronie będziemy 

płacić karę do powiatu  

Wójt Gminy wyjaśnił, że robiąc przeciski jeszcze więcej zapłacimy  

Radny Jan Puchała wracając do tematu straży stwierdził, że komendant też się 

nie wywiązał z obietnicy bo skoro przyobiecał samochód być może 

jednostronnie podjął decyzję aby wziąć samochód na Ukrainę to on pierwszy 

zerwał warunki umowy my nie powiedzieliśmy że mu nie damy ale chcieliśmy 

przesunąć ale skoro jednoznacznie tak powiedział to trudno jego wolę według 

mnie on pierwszy złamał warunki umowy być może to był cel wyższego rzędu 

ale wtedy chcąc pozyskać środki na samochód dla OSP Kuźnica Grabowska   

z innych źródeł musimy je również gromadzić i robić jakiś montaż finansowy  

a on nam go zaburzy. 

Radny Daniel Pyrgiel zapytał o kosztorys na stadion czy kosztorysant został 

powiadomiony o naszych ustaleniach na komisji aby na parking wykorzystać 

kostkę która pozostała po rozebraniu chodnika  w Mącznikach  

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy przedstawił Artur Chowański  

 

W dniu 29 marca wraz z radnym Sylwestrem Gołdynem braliśmy udział  

w otwarciu wystawy Elementarz dobrych wspomnień, w Muzeum Miasta 

Ostrowa. To już trzecia odsłona tego wydarzenia, które promuje naszą gminę. 

Gratuluję pani Ewie Maląg za kolejną wystawę i promocję naszego muzeum,  

o którym jest coraz głośniej. Po otwarciu wystawy mieliśmy możliwość 

zwiedzić Muzeum Miasta Ostrowa. Uważam, że warto poświęcić chwilę czasu, 

żeby zobaczyć to ciekawe miejsce. 

2 kwietnia w 80 rocznicę męczeńskiej śmierci Sługi Bożego ks. Franciszka 

Strugały wraz z panią wiceprzewodniczącą Stanisławą Zdych wzięliśmy udział 

w mszy świętej i złożyliśmy wiązankę kwiatów pod tablicą poświęconą wyżej 
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wymienionemu. W czasie mszy został też przypomniany życiorys księdza 

opracowany przez pana Jerzego Krzywaźnię. Wydarzenie to wpisuje się  

w obchody roku Sługi Bożego ks. Strugały. 

 W dniu 19 kwietnia odbyło się wspólne posiedzenie  komisji stałych: 

Proszę przewodniczącego obrad o kilka słów na ten temat posiedzenia komisji. 

 

 

  

Sprawozdanie z Komisji stałych przedstawił Radny Jacek Wabnik  

19 kwietnia o godzinie 10:00 w tutejszej sali odbyło się wspólne posiedzenie 

komisji stałych Rady Gminy Kraszewice.  Obecnych 14  radnych była też pani 

wiceprzewodnicząca i przewodniczący przyjęliśmy protokół z ostatniego 

posiedzenia, następnie zajęliśmy się zmianami w budżecie dotyczącymi pieniędzy 

pozostałych z poprzedniego roku. Zajęliśmy się przesunięciami. Przyjęliśmy do 

wiadomości pozostałe pieniądze które są stałymi wydatkami bez możliwości 

przesunięcia pan wójt przedstawił również sprawy bieżące dotycząca naszej 

gminy. 

Radny Jan Wojtaszek pan przewodniczący komisji wspólnej zapomniał pan 

poinformować o złożonym wniosku przeze mnie złożyłem wniosek na komisji 

wspólnej aby komisja rewizyjna przyjęła protokół kontroli wydatków na gminną 

spółkę wodną protokół nie został przyjęty bo pani przewodnicząca stwierdziła że 

protokół nie został napisany i że komisja odbyła się dużo wcześniej nadal nie było 

protokołu mój wniosek nie mógł przejść bo nie było protokołu 

Radny Jacek  Wabnik wyjaśnił że wniosek został przegłosowany i nie został 

przyjęty  

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała, że uważam że powinnam udzielić 

odpowiedzi koledze Wojtaszkowi nie rozumiem jak można być tak natarczywym 

bo dla mnie to jest wręcz chore nie zmienia to faktu, że nękanie mnie osobiście 

telefonami smsami paragrafami ze statutu który nie jest przyjęty po poprawkach po 

dwuletnich pracach nad nim to jest naprawdę chore i rzutuje na moje bezpośrednie 

zdrowie. Wyjaśnię jednak jeżeli chodzi o protokół komisji rewizyjnej jest on 

bardzo obszerny z wszelkimi załącznikami. Jeśli komisja nie miała ścisłych 

informacji co do treści protokołu żeby go napisać prawidłowo i tak jak to powinno 
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być nie rozumiem pana ponagleń. Jeszcze nie słyszałam takich cudów żeby 

protokół nie przyjęty jeśli chodzi o sesję przez Radę Gminy czy protokoły 

poszczególnych komisji nieprzyjęte przez Komisję stałą czy Komisję rewizyjną 

były dostępne dla wszystkich przed przyjęciem. zawsze tak było i to jest zgodne  

z przepisami jeżeli protokołu nie otrzymali  członkowie komisji rewizyjnej  

i ewentualnie nanieśli swoich poprawek więc jakim prawem pan chciał ten 

protokół pańskie zachowanie i wypowiedzi i telefony smsy zakrawają o nękanie 

jest mi bardzo przykro że w ten sposób pan się zachowuje. 

Radny Jan Wojtaszek zwrócił się do  Pani przewodniczącej, że odnosi się do 

statutu który obowiązuje w którym jest zapis „ w ciągu 7 dni po kontroli ma być 

sporządzony protokół . Nie ma mowy o nowym statucie , który opracowywany jest 

przez dwa lata i nie wiadomo z jakich przyczyn tak długo . 

Radny zadał pytanie ile minęło czasu od przeprowadzonej kontroli. 

 

 tam jest zapis że w ciągu 7 dni po kontroli powinien być sporządzony protokół co 

do smsów ja tez posiadam od pani po godzinie 23 możemy je udostępnić a pani 

obowiązkiem jest to aby napisać protokół wzięła pani kasę za komisję a protokołu 

nie ma. 

Wójt Gminy wyjaśnił że jeśli chodzi o świadczeń strażackich potrzebnych jest  

3 świadków robimy to tutaj. Jeszcze żaden wniosek i żadne oświadczenie się nie 

wróciły. Jesteśmy gminą gdzie jest to najlepiej sporządzone są druhowie którzy 

byli tutaj. U mnie jest wypełniane tu na miejscu jeśli ktoś jest jeszcze tym 

zainteresowany to myślę że najlepiej umówić się ze mną na konkretną godzinę na 

miejscu wypełniamy dokumenty te dokumenty każdego wnioskodawcy są 

indywidualne one muszą trafić do Komendy Powiatowej w Ostrzeszowie nie 

trzeba je osobiście wieźć ale w tym nie pośredniczymy. To trzeba we własnym 

zakresie jeśli ktoś jest  tym zainteresowany to proszę o kontakt ze mną 

Jeśli chodzi o temat kostki na parking ta sprawa nie jest zamieciona pod dywan 

rozmawiałem z jedną z firm która zakłada kostkę konsultując to opinia jest taka że 

wcale nie będzie to taniej dlatego że nakładu pracy jest więcej w związku  

z oczyszczeniem kostki i wybraniem też tej kostki koszty są dużo większe niż 

koszt nowej kostki jeśli sami znajdziecie kogoś kto wyrazi inną opinię będziemy 

rozmawiać. Kostka, którą tutaj mamy i tak ją trzeba gdzieś wykorzystać mamy 
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tutaj utwardzenie za urzędem gdzie możemy ja wykorzystać  często jest tak że 

płaskie powierzchnie układane są maszynowo jeśli chodzi o kostkę 

Radny Jan Wojtaszek poinformował, że chciał zacytować ze statutu  obowiązujący 

paragraf 54 protokoły kontrolne kontrolujący sporządzają ze sporządzonej kontroli 

w terminie 7 dni od daty jej zakończenia protokół pokontrolny  w ciągu 7 dni  

a Pani  interpretuje to inaczej. 

Radna Małgorzata Broniecka  stwierdziła, że nawet jeśli  protokół był nie ma Pan 

prawa mieć go udostępnionego przed przyjęciem komisji.  

8. Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2022 rok 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy  

Do projektu radni mieli następujące uwagi zapytanie 

Radny Sylwester Gołdyn  chciał wyjaśnić przebieg wizyty u pana komendanta.  

myśleliśmy że te 20000 nie ma dla niego znaczenia jednak okazały wyjaśnił że 

jeśli mu zabierzemy to bardzo skomplikuje w tamtym budżecie komendant starał 

się to spiąć ale mu się nie udało w tym budżecie 15 podmiotów spiął i jeśli jeden  

z nich wypada w tym roku znów by nie kupił samochodu. Jeśli chodzi o oddanie 

samochodu to nie jest jego decyzja tylko przełożonych. 

Radny Jan Puchała zadał konkretne pytanie czy są przekazane środki czy też nie bo 

na początku pan powiedział że pieniądze zostały przekazane a potem usłyszałem 

że jednak nie. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że Pani skarbnik go poprawiła i nie są przekazane  

Radny Jan Puchała stwierdził że to jest wina władz odgórnych a skoro tak to niech 

zrekompensują poniesione straty komendantowi bo OSP Kuźnica miałaby wóz   

z Ostrzeszowa a teraz ma Stara ze Złoczewa. Ja za tymi zmianami w budżecie nie 

będę głosował bo wychodzi na to że duży może więcej. Trzeba się kochać jak 

bracia ale liczyć jak Żydzi. Nie jestem przeciwko zakupowi samochodów do OSP 

Kuźnica ale dotacji do PSP Ostrzeszów w tym roku bym nie dał. 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, że powinno to być odnotowane,  że wysłaliśmy 

nasz wóz Strażacki na Ukrainę chodzi o to żeby pokazać , że mieliśmy w tym swój 

wkład. Radny  zapytał  w parafrafie 750 przeznaczamy 50000 zł na diety do 

radnych niedawno podwyższyliśmy diety do radnych i nasz klub proponował 

ryczałt z naszych propozycji wychodziło że gdybyśmy przejęli naszą propozycję 

wydatki na diety byłyby o 40 000 zł mniejsze stosowne wyliczenia przedstawił 

radnym polanowski “zapis z protokołu radny Karol ulanowski powiedział żeby 

uciąć spekulację informuję że koszty ryczałtu jest o 40000 mniejszy od propozycji 

komisji budżetowej przyjmując naszą propozycję ten wydatek 50 000 zł  dzisiaj 

nie byłby potrzebny  
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Wydziale 900 ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu dodajemy 10000 zł na 

wymianę kotłów pieców mam pytanie ile wniosków wpłynęło i ile zostało 

rozpatrzonych czy zwiększamy ilość rozpatrywanych wniosków chodzi  

o informację 

w dziale 750 UG zwiększenie wydatku o 20 000 zł z przeznaczeniem na wydatki 

bieżące związane z opracowywaniem dokumentacji. Pamiętam jak dziś radni 

poprzedniej kadencji pamiętają że zatrudniając dodatkowego pracownika była 

mowa że pani będzie od pisania i pozyskiwania środków i wniosków 

Dział 926 zabezpiecza się kwota 6000 z zabezpieczeniem na wymianę piłko 

chwytów na boisku Orlik byłam na tym boisku i ta siatka jest dobra nie jest aż tak 

narażona na uszkodzenia w mojej opinii siatka nie wymaga wymiany 

jest pytanie może jest przewodniczący spółki wodnej chodzi o czy zarząd spółki 

wodnej złożył wniosek o dotacje chodzi o to że chodzi o to że zgodnie z naszą 

uchwałą spółka wodna miała termin do 31 marca i pytanie  czy taki wniosek został 

złożony a jeśli nie to co z tą kwotą przeznaczoną na dotacje do spółki wodnej? 

Wójt Gminy odpowiedział, że nawiązując do samochodu myślał że dzięki temu że  

zrobimy takie pewne przesunięcia tych samochodów to kilka jednostek na terenie 

gminy 3 jednostki wzbogacą się o nowe pojazdy poprawią swoją infrastrukturę i 

zdolności prowadzenia czynności gaśniczych proszę spojrzeć w innym kontekście 

zakup samochodu do OSP Kuźnica spowoduje że i OSP Kraszewice wzbogaci się 

o inny leki samochód i jednostka w Jaźwinach w końcu stanie się jednostką 

mobilną. Plusem takim dodatkowym jest że na końcu układanki jest jednostka z 

Jaźwiny która dysponuje zabytkowym żukiem nosimy się z zamiarem sprzedaży 

tego żuka w tej chwili oferta jest na 6,5  zł pokusimy się o to aby sprzedać ten 

samochód na aukcji z nadzieją że osiągniemy 10 000 zł.  

10 000zł wraz z jednostką kuźnicy grabowskiej postaramy się poszukać żeby 

dołożyć do budżetu. Wójt nie chciałby abyśmy byli wytykani palcami że jako 

jedyna gmina zawaliła jeśli chodzi o dotację do straży na samochód. 

Jeśli chodzi o zapytanie pana Jana Wojtaszka dotyczące wniosków na piece w tej 

chwili mamy kilkanaście wniosków. Jeśli chodzi o przydomowe oczyszczalnie 

mamy załatwione wszystkie wnioski.  

 

Jeśli chodzi o dział 750 to nie są pieniądze na pisanie wniosków od pisania 

wniosków mamy swoją osobę która pisze bardzo dużo wniosków nie sztuka jest 

napisanie wniosków ale sztuka jest go rozliczyć to jest dużo cięższa praca często 

niewidoczna trzeba skompletować dokumenty przygotować się na kontroli wysłać 

te dokumenty i uzyskać rozliczenie. Pracownik urzędu jest pracą bardzo obłożony 

są pewne rzeczy które nie potrafimy sami wykonać we własnym zakresie na 

przykład audyty energetyczne, projekty też nie potrafimy sami zrobić. 

 

Jeśli chodzi o piłko chwyty to nie chodzi o siatkę tylko zaczepy do siatki  
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Jeśli chodzi o wnioski GSW . to składa się do Urzędu i póki co nie wniosku GSW. 

Spółka zbiera składki . Powiem uczciwie że być może trzeba będzie większą kwotą 

dotować . Wójt jest otwarty na GSW spółka jest potrzebna aby czyścić rowy  

Radny Jan Wojtaszek złożył deklaracje w imieniu OSP Racławice  jeśli chodzi o 

siatkę to posiadamy dużą drabinę i jeśli potrzeba to my gratisowo wymienimy te 

uchwyty  

Pani Skarbnik złożyła wniosek:  

 

Wniosek aby w związku z otrzymanym zawiadomieniem od Wojewody 

Wielkopolskiego wprowadzić do budżetu kwotę 221 256,73 zł w dziale 010, rozdz. 

01095 ”. Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 12, 

jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.- wyszedł Marcin Cichosz  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano więcej  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XLI/272/2022  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2022 rok  

 (za – 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 2 głosów)  

uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2022- 

2031 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 11 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XLI/273/2022  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2022- 

2031  

 (za – 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 1 głos), 

uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  wyszedł Daniel Pyrgiel  
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3) Zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie tymi odpadami na rzecz gminy za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz właścicieli nieruchomości, 

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy   

Następnie przedstawił wniosek Pana Mikołajczyka który wnioskuję o zmianę 

uchwały i zwiększenie stawki  

Radny Jan Puchała zawnioskował aby rozpropagować wśród mieszkańców że 

również wozi Grabów poinformować mieszkańców aby się rozeznali w cenach ich 

mieszkańcy wiedzą że można też wozić od kogoś innego 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano więcej  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XLI/274/2022 w sprawie 

Zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie tymi odpadami na rzecz gminy za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych 

 

 (za – 9 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymało się – 1 głos) wrócił Daniel 

Pyrgiel 

uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie wnieśli żadnych interpelacji  

 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Nie było odpowiedzi na interpelacje 

 

12. Wolne głosy i wnioski 

 Radna Małgorzata Broniecka zapytała szkolenie dotyczące sesji absolutoryjnej jak 

to będzie wyglądać czy to będzie odpłatne ? 
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Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział że to będzie  online i do tego  każdy  

z radnych dostanie taki link 

Wójt Gminy poinformował że jest możliwość podejścia do pani Beaty  która 

zarejestruje i te osoby które chcą brać w tym udział i albo będzie  wysłany link 

albo zorganizujemy tutaj w urzędzie wyświetlimy na  tablicy. 

 radny Jan Wojtaszek poinformował że w mediach społecznościowych jest 

napisane o rurach  chciałabym wiedzieć dokładną ich lokalizację. 

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała, że 2 szt. Są w Jaźwinach i 3 szt.  

W Jeleniach . są zdjęcia na których widać rury które pozostały  

 

 

13. Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Skarbnikowi 

Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach – zamykając  

tym samym o godz. 13 12  XLI sesję Rady Gminy Kraszewice.  
    

   Protokołowała:                                                                                   Sekretarz Obrad   

Lidia Plewa                                                                                              Paweł Ilski  

 
            
 


